
 

Zápisnica č. 2/2017 

zo spoločného zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc dňa 15.3.2017. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie  

2. Kontrola plnenia úloh 

3. Príprava Snemu SPZ RgO Kysúc  

4. Príprava Konferencie OPK Čadca 

5. Rozpočet SPZ RgO Kysúc na r. 2017  

6. Rozpočet OPK Čadca na r. 2017  

7. Priebeh prípravy Chovateľskej prehliadky trofejí 2017 

8. Menovanie členov OHK 

9. Rôzne 

10. Záver 

 

K bodu 1 / 

 Spoločné zasadnutie predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc otvoril a viedol 

predseda organizácií Ing. Alojz Riško, privítal prítomných, oboznámil ich s programom 

rokovania, ktorý bol bez  pripomienok.  

K bodu 2/ 

 Predseda OPK Čadca a  SPZ RgO Kysúc vykonal kontrolu plnenia uznesení 

a konštatoval, že všetky úlohy vyplývajúce z predchádzajúcich zasadnutí boli splnené 

nasledovne: 

Ú.č.1- navrhnúť nových členov OHK- za OPK Čadca absolvovali štyria členovia školenie 

nových členov OHK vo Vígľaši 3.2.2017 

Ú. č.2- navrhnúť nových členov streleckej komisie na školenie- na školenie bol navrhnutý 

jeden člen, zoznam streleckých rozhodcov bol aktualizovaný v ŠIS podľa pokynov 

                

K bodu 3/ 

 Snem SPZ RgO Kysúc sa bude konať 1.4.2017 o 9.00 hod. v reštaurácii Green House 

v Novej Bystrici. V termíne Snemu prebehne zároveň Rada SPZ RgO Kysúc. Ozzvánky 

s informáciou o organizačnom zabezpečení snemu boli rozoslané podľa pokynov. Kancelárii 

SPZ RgO boli k stanovenému termínu doručené návrhy na delegátov, náhradníkov snemu 

a kandidátov do funkcií SPZ a SPZ RgO Kysúc. Snemu sa podľa uvedených podkladov 

zúčastní 28 delegátov, na zasadnutie budú prizvaní hostia-členovia predstavenstva SPZ RgO 

Kysúc, OPK Čadca a zástupcovia ústredia SPZ, OÚ v Čadci, OÚ v Žiline. 

Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc prerokovalo návrh volebného a rokovacieho poriadku 

Snemu, ku ktorým neboli pripomienky. 

Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc navrhlo zloženie pracovných skupín Snemu nasledovne: 

Pracovné predsedníctvo: Ing. A.Riško, Ing. J. Ďurec, JUDr. J. Šamaj, Ing. D. Janek, Ing. M. 

Berešík 

Mandátová komisia: M. Matejčík, M. Siekela, M. Šupčík 

Volebná komisia: JUDr. P. Šnajnár, JUDr. M. Rišian, Mgr. J. Paľuch, V. Trúchly, S. Pastva 

Návrhová komisia: JUDr. M. Krčmárik, Ing.O. Smoleň, Ing. A. Balát 

Overovatelia zápisnice: Ing. M. Franek, P. Kubjatko 

Zapisovateľ: Ing. Erika Kriaková 

K návrhom na pracovné skupiny neboli žiadne pripomienky. 



 

K bodu 4/ 

 Termín konania konferencie OPK Čadca je stanovený na 7.4.2017 od 15.30 hod. 

v reštaurácii Beskyd. Pozvánky s programom a prílohami budú rozoslané v predstihu 

delegátom konferencie.  

 

K bodu 5 a 6/ 

 V súvislosti s rozpočtom SPZ RgO Kysúc informoval Ing. Riško o pripomienke 

účtovníckej firmy - fakturácia za využívanie objektov strelnice OPK Čadca. 

Ing. Ďurec: FRZP nebol v predchádzajúcom roku čerpaný ani navýšený 

Ing. Riško: prostriedky budú akumulované, ako bolo dohodnuté na konferencii OPK Čadca 

a investované do Strelnice Zákopčie 

JUDr. Šnajnár: prostriedky navrhuje ponechať na zveroozdravné opatrenia 

Ing. Riško: počas dvoch uplynulých zím sa zver nepreliečovala, efektívny spôsob preliečenia 

je nutné nastaviť na základe rozborov trusu a liečivo podať na konkrétny zdravotný problém 

JUDr. Šamaj: pokiaľ je úmysel investovať financie do objektu strelnice je vhodné začať 

s prípravou projektu využitia prostriedkov, starostlivosť o zver je v prvom rade na užívateľovi 

revíru 

L.Chreno: niektorí užívatelia zakúpia a aplikujú liečivo individuálne (z vlastných 

prostriedkov) 

Ing. Ďurec: navýšené prostriedky vo výške 10.000 € budú dostupné podľa potreby na určené 

účely 

Mgr. Kubošek: financie sústreďovať na rozvoj strelnice ako bolo odhlasované 

Ing. Janek: akumulovanie prostriedkov bolo odhlasované, nie je však určená doba, počas 

ktorej sa budú financie vo FRZP sústrediť. Podľa potreby možno investovať časť 

prostriedkov. 

Ing.Riško: pri údržbe strelnice je prvoradá obnova oplotenia areálu 

 

Uznesenie č.1: Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc a OPK Čadca schvaľuje prípravu návrhu na 

investovanie finančných prostriedkov z FRZP v poľovníckom areáli Strelnica Zákopčie 

k príprave projektovej dokumentácie pre schválenie Snemom SPZ RgO Kysúc a Konferenciou 

OPK..  

     

K bodu 7/ 

 O prípravách Chovateľskej prehliadky informovali predsedovia poľovníckej 

a osvetovej komisie. 

L.Chreno: užívatelia poľ.revírov boli včas oboznámení listom s prílohami, hodnotiteľská 

komisia začína hodnotiť trofeje 27.3. Katalóg vyjde v počte 700 ks, dostupný bude vo štvrtok 

ráno.  Dodatočný záujem o katalógy zo strany poľ. združení a spoločností bude zistený pri 

preberaní trofejí.  

Ing. Šutý: pozvánky a plagáty boli distribuované, rozoslané hosťom, na otvorenie aj 

ukončenie sú zabezpečení trubači. Výzdoba bude k tematike „Z Poľovníckej kapsy“. 

 

K bodu 8/ 

 Školenia hodnotiteľských komisárov sa 3.2.2017 vo Vígľaši zúčastnili štyria členovia. 

 

Uznesenie č.2: Predstavenstvo OPK Čadca schvaľuje nových členov OHK. 

 

K bodu 9/ 

Ing. Šutý: informoval o zdarnom priebehu plesu, finančne je podujatie uzatvorené. 

Ing. Ďurec: predstavil finančné plnenie rozpočtu 

Ing. Berešík: personál pri poľovníckych podujatiach by mal byť reprezentatívne ustrojený 

v poľovníckom oblečení 



Ing.Riško: a) informoval o poľovníckej petícii, do ktorej sa zapojilo SPZ.  

                  b) v súvislosti s dodaním diviny na ples uviedol, že v budúcnosti bude dodávané  

prostredníctvom PZ/PS 

                  c) predstavil žiadosť PZ Šerkov Kysucké Nové Mesto-Ochodnica o poskytnutie 

dotácie na organizáciu Dňa Sv. Huberta na Petránkach 2017. Poskytnutie príspevku vo výške 

100,00 € je plánované v rozpočte, po ukončení podujatia budú prostriedky poskytnuté. 

                 d) Ústredie SPZ rozoslalo dotazník týkajúci sa problematiky budovy ústredia SPZ 

a spoločnosti Zverex spol.s.r.o.. 

 

Uznesenie č.3: Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc navrhuje vo veci domu poľovníkov 

rekonštrukciu budovy. 

 

Vyplnené dotazníky budú zaslané do stanoveného termínu na ústredie SPZ. 

Ing. Šutý a Ing. Berešík: návrh udelenia odmeny za organizáciu plesu vedúcej kancelárie 

Ing. Kriaková: predstavila nových záujemcov o členstvo v SPZ RgO Kysúc. Menný zoznam 

je prílohou č.1 tejto zápisnice. 

 

Uznesenie č.4: Predstavenstvo SPZ RgO Kysúc schvaľuje prijatie nových členov. 

 

Ďalej požiadala o schválenie nákupu externého prenosného disku k zálohovaniu dát.  

 

Uznesenie č.5: Predstavenstvo OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc schvaľuje zakúpenie externého 

prenosného disku. 

 

K bodu 10/ 

  

Predseda organizácií v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie. 

 

Zápisnicu zapisovala: Ing. Erika Kriaková 

 

 

 

 

            Ing. Alojz Riško 

                                                                                    Predseda OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc 

 

 

 

 

 

 

 

Prílohy zápisnice:  

 

1. Menný zoznam žiadateľov o prijatie za členov SPZ RgO Kysúc. 

 


